

Indkaldelse til menighedsrådsmøde til Tyrsted-Uth menighedsrådsmøde

Referat

Menighedsrådsmøde

torsdag d. 9. februar 2023 kl. 17.00

Sted: Sognehuset

Afbud: Joan, Flemming, Kristian, Trine, Bettina

Referent: Jeanette

1. Godkendelse af dagsordenen	Rettelse til punkt 11 Godkendt.
2. Tyrsted P-plads Der er den 9. januar 2023 kommet et nyt tilbud på renovering af P- plads Der ligger 2 tilbud fra henholdsvis DOB og NCC Det skal bemærkes at tilbuddet fra DOB er fra april 2022 De 2 tilbud er vedhæftet. Det besluttes, hvilket tilbud vi tager. Hvornår vi skal igangsætte renoveringen der vil betyde P-pladsen vil være lukket.	Tilbud gennemgås og det besluttes at takke ja til tilbuddet NCC. Der spørges til hvor lang tid det tager. Der skal søges om brug af vores frie midler til dette formål. KR. 150.937,50 inkl. Moms.
3. Ændring af valg af medlemmer til menighedsrådet 2024 Genoptagelse af punkt fra sidste møde. Uddrag af Lov om menighedsråd: Stk. 5. Har to eller flere sogne fælles menighedsråd, fastsætter det fælles menighedsråd antallet af valgte medlemmer i rådet. Rådet må dog højst bestå af summen af det antal valgte medlemmer, som de deltagende menighedsråd enkeltvis er berettiget til, jf. stk. 4, og skal mindst bestå af det antal valgte medlemmer, som det samlede antal folkekirkemedlemmer i de deltagende sogne ville berettigede til, jf. stk. 4, hvis sognene udgjorde én samlet menighedsrådsreds. Hvert sogn skal mindst have 1 valgt medlem.	MR beslutter, at under disse omstændigheder vælger vi at forsætte med to sogne, som hidtil. 13 til Tyrsted- 2 til UTH

<p>Menighedsrådet skal meddele biskoppen antallet af medlemmer af det fælles menighedsråd og fordelingen af medlemmer mellem de deltagende sogne.</p>	
<p>4. Distriktsforeningen Horsens Provsti</p> <p>Der afholdes generalforsamling den 8/3 i Vær. Er der nogen fra os, der ønsker at blive indstillet til deltagelse i Landsforeningens årsmøde den 2.-4 juni 2023 i Nyborg? Opstilling sker på Distriktsforeningens generalforsamling. Bilag: Foreløbig indkaldelse til generalforsamlingen.</p>	<p>Kort information om hvad der foregår på distriktsforeningens møde i Horsens Provsti og Landsforeningens årsmøde.</p> <p>Generalforsamlingen: Lissi, Jens Peder, Tage deltager.</p> <p>Årsmødet: ingen deltager</p> <p><i>De der er fraværene kan melde tilbage til Jann, hvis de ønsker at deltage på årsmødet i Nyborg.</i></p>
<p>5. Menighedsplejen 2022</p> <p>JPB orienterer</p> <p>Bilag: Regnskab for 2022</p>	<p>De som har søgt, har modtaget hjælpen fra menighedsplejen.</p> <p>Regnskab gennemgået og godkendt.</p>
<p>6. Indkøb af Multifunktionsdriver enhed til Avant minilæsser.</p> <p>Kirkegårdslederen har oplyst, at det urnebor, som de ønskede at indkøbe forudsætter, den ovennævnte enhed for, at boret kan virke. Pris inkl. moms kr. 30.625,00 Urneboret dækkes jf. tidligere beslutning af kirkegårdens budget Beslutning.</p>	<p>Det godkendes at dette indkøbes.</p>
<p>7. Indledende budget samråd den 1. marts kl.17.00 Torsted sognehus</p> <p>Bilag</p> <ul style="list-style-type: none"> • Indbydelse • Ændringsforslag af vedtægt for skolekirkesamarbejdet <p>Hvem deltager?</p>	<p>Følgende deltager: Lissi og evt. Jann Jens Peder deltager for Endelave.</p>
<p>8. Præstegårdsudvalget Konstituering.</p>	<p>Formand: Ina Søgaard valgt</p>
<p>9. Kirke- og kirkegårdsudvalget</p>	<p>Mødet kom i stand grundet mangel på urnegravsteder på Tyrsted kirkegård.</p>

<p>Møde med kirkegårds konsulent Anne Marie Møller den 25/1. Der orienteres fra dette møde</p>	<p>Der er kommet et forslag (se bilag) på godt 80 nye urnegravsteder. Der skal søges i provstiet om godkendelse af planen.</p> <p>Afvente det næste udvalgsmøde vedr. videre plan i snarlig fremtid.</p>
<p>10. Skærtorsdagsmiddag 6. april</p> <p>I forbindelse med gudstjenesten skærtorsdag kl. 18.00 er det tradition, at der er spisning efterfølgende. Der er indgået aftale med en, der vil tilberede maden. Hvem kan påtage sig indkøb?</p>	<p>Joan, Ole, Asbjørn og Tove vil gerne hjælpe.</p>
<p>11. Læsning ind- og udgangsbøn Uth 19. februar 19. marts 2. april (palmesøndag)</p>	<p>19. feb. – Jeanette 19. marts. – Vibeke 2. april - venter til næste møde</p>
<p>12. Udlejning Sognehuset</p> <p>Priser for udlejning af Sognehuset er ikke blevet reguleret siden 2015 Skal de reguleres? Bilag: Folder for udlejning</p>	<p>Grundet øget el udgift og at det er 8 år siden priserne er justeret vælges at priserne skal tilpasses pr. 1. juli 2023. Lille sal: 1200,- Store sal :1700,- Samlet begge sale: 2500,-</p> <p>Jann vil opdatere pjece for udlejning af sognehus og herefter sendes den til Jeanette som ligger den på hjemmesiden under sognehus.</p>
<p>13. Medarbejdermøde den 10. januar</p> <p>Bilag: referat fra mødet</p>	<p>Det stilles enkelte afklarende spørgsmål.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Vedr. ambulancebreve - Ny medarbejder rep. Tina – ønskes velkommen i MR. - Dejligt at se at der var mange punkter og et udførligt referat.
<p>14. Skovudvalget</p> <p>Bilag: Referat fra møde den 23. marts 2022 Referat fra møde den 27. januar 2023 Ansøgning til Horsens Provsti, der blev godkendt på PU møde den 2/12 2022</p> <p>Udvalget orienterer om den videre proces.</p>	<p>Søren Peter gennemgår proces. Forslag til at mødet i 11. maj begynder kl. 16.30 og så kan landskabsarkitekter komme og gennemgå deres forslag.</p> <p>Ønske om at vi får flere gravformer.</p>

<p>MR drøfter denne samt kommenterer på udvalgets oplæg</p>	<p>Ide at spørge Folkekirkens grønne omstilling. Opmærksomhed på i denne fase at tjekke med Horsens kommune om overordnet mulighed. Obs om der er nogle støtte foranstaltninger i forhold til skovrejsning.</p> <p>Skovudvalget ønsker at inddrage lokalsamfundet.</p> <p>De to landskabsarkitekter præsenteres kort ved Karen.</p>
<p>15. Meddelelser</p>	<p>a. Formand: Udsendes skriftlig i uge 6</p> <p>b. Præsterne:</p> <p>c. Karen og Jens Peder har besluttet at nedlægge litt. Kreds.</p> <p>d. Jesper har været til møde i provsti vedr. "Vokseværk" Bl.a. Fald i dåb mellem 0-4 år. Arbejdet forsætter med Flemming.</p> <p>e. Jesper afventer regerings besked vedr. bededag 2024, for videre beslutninger.</p> <p>f. Jens Peder fortæller at liturgisk forum er aflyst.</p> <p>g. Jens Peder fortæller at d. 14. maj er der forlagt gudstjeneste i Domkirken i Aarhus. Og spiser mad i det fri efterfølgende. Alle følges med bus fra Sognehuset.</p> <p>h. Kasserer: Lissi 485 kw sparet i jan. i El. Forbrug daglige 42-44 kw pr. døgn. I Uth.</p> <p>i. Kirkevæрге: Tage har forsøgt at få fat i Bruno, desværre uden held.</p> <p>j. Kirke- og kirkegårdsudvalg:</p>

Intet nyt.

k. Præstegårdsudvalg:

Maler i køkken og nyt kirketjener kontor. Og skabe opsættes i uge 9

l. Kontaktperson/daglig leder:

- Kontaktperson ikke tilstede.
- Jeanette orienterer om at affaldssortering er kommet i gang. Og der er information i sognehus og på hjemmesiden og Facebook.
- Fortæller om teknisk udstyr i lille sal. Stik i væg virker ikke. HDMI-stik skal sættes i pc og den anden ende direkte i skærm i venstre side. Tænd skærm på højre side.
Når skærm på et tidspunkt skal udskiftes, kan kontakter i væg opdateres.

m. Personalerepræsentant:

- Information om den nye affugter har behov for at den medleverede slange til aftapning. Tage kikker på dette.
Fugtigheden skal være ca. 65% og normalt ligger den på 64-66. hvis den tømmes dagligt.
- Vedr. safe i Tyrsted Kirke, dette drøftes på udvalgsmøde, hvor kirketjenerne bedes deltage med deres tanker.

n. Øvrige udvalg:

- Indsamling til folkekirkes nødhjælp 12. 3 kl. 10-13,

	mødes i Sognehuset. Alle er velkommen til at tage en rute
16. Evt.	Ingen ting

J.H. - hvid Rasmussen

Ina N. Sogaard

Vesth ^{gul} Ubeno M

Christen Tang

J. J. J.

~~Christen Tang~~

~~Christen Tang~~

J.B.W.